

# LUPP + PARTNER

LUPP + PARTNER  
ADVISED TRICOR  
PACKAGING &  
LOGISTICS AG ON THE  
ACQUISITION OF THIMM  
PACKAGING SYSTEMS  
GMBH & CO. KG

München, 24. Mai 2022

LUPP + PARTNER BERÄT TRICOR PACKAGING & LOGISTICS AG BEIM ERWERB DER THIMM PACKAGING SYSTEMS GMBH & CO. KG

Die TRICOR Packaging & Logistics AG hat gemeinsam mit ihrer Muttergesellschaft, der Rengo Co. Ltd. (Osaka/Japan), die THIMM Packaging Systems GmbH & Co. KG erworben. Lupp + Partner hat TRICOR während des gesamten Transaktionsprozesses umfassend beraten, insbesondere bei der Verhandlung und dem Abschluss der Transaktionsdokumentation.

TRICOR Packaging & Logistics ist ein weltweit führender Hersteller standardisierter und kundenspezifischer Industrie- und Schwerverpackungslösungen aus Wellpappe. Mit fünf Produktionsanlagen, einer Logistikplattform und vier Serviceeinrichtungen in Deutschland, der Tschechischen Republik und Slowenien bedient TRICOR vor allem Industriekunden aus der Automobil-, Chemie-, Maschinenbau- und Elektronikindustrie in ganz Mitteleuropa.

THIMM Packaging Systems, ein Tochterunternehmen der familiengeführten THIMM Holding GmbH, ist spezialisiert auf Verpackungssysteme für den Industriegüterbereich und realisiert bedarfs- und zeitgerechte sowie

Munich, 24 May 2022

LUPP + PARTNER ADVISED TRICOR PACKAGING & LOGISTICS AG ON THE ACQUISITION OF THIMM PACKAGING SYSTEMS GMBH & CO. KG

TRICOR Packaging & Logistics AG, together with its parent company Rengo Co. Ltd. (Osaka/Japan), acquired all shares in THIMM Packaging Systems GmbH & Co. KG. Lupp + Partner provided comprehensive advice to TRICOR throughout the transaction process, in particular on the negotiation and conclusion of the entire transaction documents.

TRICOR Packaging & Logistics is a leading global supplier offering a wide range of innovative packaging solutions for multi-material, industrial & heavy-duty packaging solutions. With five production facilities, a logistic platform and four service facilities in the Czech Republic, Slovenia and Germany, TRICOR primarily serves industrial customers in the automotive, chemical, engineering and electronics industries throughout Central Europe.

THIMM Packaging Systems, a subsidiary of the family-owned THIMM Holding GmbH, specialises in packaging systems for the industrial goods sector.

materialunabhängig                    ganzheitliche  
Verpackungssysteme.

Unsere Rolle bei dieser Transaktion unterstreicht die Expertise von Lupp + Partner bei der Beratung auch von grossen international tätigen Unternehmen bei der Begleitung von M&A-Transaktionen.

Lupp + Partner ist eine Transaktionskanzlei mit derzeit 55+ Anwälten, die aus Büros in München, Hamburg, Frankfurt am Main und Berlin arbeiten. Der Schwerpunkt der Kanzlei liegt in der M&A-Beratung von großen und mittelständischen Unternehmen, deren Inhabern, Private Equity sowie Venture Capital Investoren.

The transaction underlines Lupp + Partner's expertise in providing comprehensive legal advice to major international corporate players on the negotiation and conclusion of M&A transactions.

Lupp + Partner is a transaction law firm with currently 55+ lawyers, working from offices in Munich, Hamburg, Frankfurt am Main and Berlin. The firm specializes in legal M&A advice to corporate clients as well as venture capital and private equity investors.